
Retsudvalget

Til: Justitsministeren

Dato: 10. februar 2014

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

REU alm. del

Spørgsmål 578
Blev Justitsministeren og Rigspolitiet underrettet om de arbejdsmiljøvurderin-
ger, der de sidste par år er blevet udarbejdet I PET, herunder også de to Eks-
tra Bladet har fået aktindsigt i fra 2009 og 2012, som afslører et elendigt ar-
bejdsmiljø, jf. http://ekstrabladet.dk/nyheder/samfund/article2145159.ece .
Hvis Justitsministeren og Rigspolitiet ikke blev underrettet herom, er det så til-
fredsstillende, eller er det noget man nu vil ændre procedure for, for at undgå
lignende fremtidige situationer i PET?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Peter Skaarup (DF).
Svaret bedes sendt elektronisk til spørgeren på dfpesk@ft.dk og til ud-
valg@ft.dk.

På udvalgets vegne

Karina Lorentzen Dehnhardt
formand
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